
Aan de leden van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
 
Ik verzoek u mij uiterlijk vrijdag 26 augustus 2016 te 12.00 uur te laten weten of u kunt instemmen 
met onderstaand verzoek van het lid Bruins Slot (CDA)  om een reactie van de minister van VWS op 
een artikel in De Telegraaf d.d. 20 augustus 2016 inzake het ontbreken van gemeentelijke plannen 
van aanpak voor hulp aan psychiatrische patiënten die gevaar kunnen opleveren voor de 
omgeving  (graag een Allen beantwoorden op dit emailbericht). Spoedig daarna zal ik u informeren of 
het voorstel is aangenomen*. 

 
* Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel 
eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware 
de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. 
 
Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 

Met vriendelijke groet, 

 

Hans Clemens 

 

Adjunct-griffier  
griffie commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)  
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 
Van: Bruins Slot H.  

Verzonden: woensdag 24 augustus 2016 9:13 

 

 
Geachte griffier, 
 
Afgelopen vrijdag stond in de Telegraaf het bericht dat nog geen enkele gemeente een plan voor 
aanpak gereed heeft voor de hulp aan psychiatrisch patiënten die gevaar kunnen opleveren voor de 
omgeving. De minister heeft in reactie op de tweede tussenrapportage Aanjaagteam verwarde 
personen aangegeven, dat ze na het zomerreces zo snel mogelijk met een inhoudelijke reactie op de 
tussenrapportage komt. 
 
Ik wil van de minister via de vaste commissie van VWS vragen of ze in die inhoudelijke reactie ook 
ingaat op het bericht uit de Telegraaf van afgelopen vrijdag. Daarbij zou ik graag antwoord willen 
hebben op de volgende vragen: 
1. Wat is de reden dat nog geen enkele gemeente een plan voor aanpak gereed heeft? 
2. Welke gevolgen heeft dit voor de aanpak van de problematiek van verwarde personen? 
3. Op welke termijn verwacht de minister dat dergelijke plannen van aanpak wel gereed zijn? 
 
Alvast bedankt voor het rondsturen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hanke Bruins Slot 
 

 


